
   

Motie Duidelijkheid Open Club Klimmen voor verkiezingen 

De gemeenteraad van Voerendaal bijeen op 10 februari 2022

Constaterende dat: 
• VVD Voerendaal het belangrijk vindt om een beeld te hebben van alle accommodaties
• de Open Club Klimmen sinds 15 december 2015 slechts een beperkt aantal malen besproken 

is in de raad
• CDA recent gedetailleerde vragen heeft gesteld om duidelijkheid te krijgen in het project
• de raadsklankbordgroep ook graag inzicht wil in de staat van ontwikkeling van de Open Club 

en specifiek de financiën en de bijbehorende keuzescenario’s

Overwegende dat: 
• 13,5 miljoen euro voor één accommodatie(complex) heel veel geld is in een gemeente waar 

meerdere accommodaties zijn en geen totaal (AGB-)accommodatiebeleid door de Raad is 
vastgesteld in relatie tot verwachte demografische ontwikkeling

• wanneer de Open Club in de Raad besproken werd, het regelmatig ging om miljoenen euro’s 
extra toe te (moeten) kennen

• in de klankbordgroep naar voren kwam dat keuzes gemaakt moeten worden binnen het 
project om het project binnen budget uit te kunnen voeren 

• het onverantwoord is om door te gaan met een project zonder te weten of binnen budget al 
het beoogde kan worden uitgevoerd 

• dat het voor de raad nog steeds onduidelijk is hoe zich de juridische kwestie en de financiële 
afwikkeling daarvan rondom het WETRA zich ontwikkelt

Verzoekt het college om in aanloop van de verkiezingen op of voor 23 februari 2022 a.s. de 
volgende duidelijkheid te verschaffen door:
• een overzicht te verstrekken van de actuele financiële status van de Open Club Klimmen op 

dit moment (inkomsten, uitgaven en verplichtingen) binnen het door de raad gevoteerde 
budget

• een overzicht te verstrekken van inkomsten, uitgaven en verplichtingen buiten het door de 
raad gevoteerde budget zoals voor bijvoorbeeld groenvoorziening, bestrating en verlichting

• aan te geven welke keuzes binnen het project worden voorgesteld om binnen budget te blijven
• keuzescenario’s aan te geven inclusief stopzetten en opknappen huidige schoolgebouw
• inzicht te geven in de juridische kosten rondom het WETRA veld en welke kosten wel en niet 

voor rekening van de gemeente zullen komen

En gaat over tot de orde van de dag.
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